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Buraków zyskuje na współpracy z burmistrzem

Powstają nowe drogi, inwestycje widać na każdym kroku. Miasto pięknie się rozwija.

Rozmowa z Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w Łomiankach, p. Wiesławem
Bochenkiem.

Buraków zyskuje na współpracy z burmistrzem

Rozmowa z Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w Łomiankach, p. Wiesławem Bochenkiem.



17 listopada 2018 roku mija 30. rocznica powołania przez Radę Państwa miasta Łomianki.
Jak Pan ocenia - jako inicjator powstania miasta - minione lata?

W tym czasie miasto bardzo się rozwinęło. Wówczas gmina liczyła 10 000 mieszkańców, a dziś już 25
000. Miasto nadrabia wieloletnie zaległości w infrastrukturze. W ostatnich latach powstały instytucje
miejskie, które zapewniają mieszkańcom życie na odpowiednio wysokim poziomie. Szczególnie
korzystne były dla rozwoju miasta ostatnie 4 lata.

Jak się układa współpraca rady miasta z burmistrzem?

W kadencji 2010-2014 miałem zaszczyt być radnym powiatowym, ale z zatrwożeniem obserwowałem
brak współpracy pomiędzy radą miejską a burmistrzem. Sztucznie wywoływane podziały nie służyły
rozwojowi miasta. Przez blokowanie inicjatyw przez opozycję, niewiele wtedy można było zrobić. Taka
sytuacja nie powinna mieć miejsca. Rada powinna wspierać burmistrza.

Obecna kadencja 2014-2018 to okres przykładnej współpracy rady z burmistrzem. Na efekty nie
trzeba było długo czekać; wybudowaliśmy szkołę w Dąbrowie Leśnej, rozbudowaliśmy szkołę w
Dziekanowie Polskim. Obiekty te posiadają nowoczesne hale sportowe, boiska i place zabaw. Także po
30 latach powstało nowe, nowoczesne publiczne przedszkole w Dziekanowie Leśnym.

Powstają nowe drogi, inwestycje widać na każdym kroku. Miasto pięknie się rozwija.

Jak długo mieszka Pan w Łomiankach?

No nie zupełnie w Łomiankach, tylko w Burakowie, którego jestem mieszkańcem od ponad 50 lat. I tu
na przestrzeni lat zmieniło się wiele, zwłaszcza ważne są ostatnie 4 lata. Przebudowano ul.
Warszawską, wzdłuż której, z dotacji unijnej, wybudowano nowoczesną ścieżkę rowerową.
Kompleksowo przebudowano także ulicę Parkową - tu ścieżka rowerowa połączyła naszą gminę ze
stolicą. Ostatnio powstały dwa nowe przystanki, dzięki którym zdecydowanie poprawił się dojazd
mieszkańców do centrum Łomianek. Na ul. Kolejowej wymieniono na nowe wiaty przystankowe



zarówno w kierunku Warszawy jak i Łomianek. Na wniosek mieszkańców zdemontowano 6 z 12
spowalniaczy w ul. 11 Listopada. Zrealizowaliśmy postulaty mieszkańców dotyczące ogrodzenia i
odwodnienia placu zabaw przy ul. Kościuszki / róg Przyłuskiego i okolicznych dróg. 

W 2015 roku przekształcono byłą filię Domu Kultury w Burakowie na mieszkanie dla
wielodzietnej rodziny. Decyzja ta wzbudziła niepokój. Jak władze rozwiązały ten problem?

To właśnie dzięki dobrej współpracy radnych z Komitetu KWW Tomasza Dąbrowskiego z burmistrzem
udało się otworzyć zadanie inwestycyjne pn. „Budowa świetlicy wraz z placem zabaw” na
skrzyżowaniu ulicy Parkowej i 11 Listopada, na działce będącej w zasobach gminy. W najbliższym
czasie planowane jest podpisanie umowy na realizację tego zadania i liczę na to, że świetlica zostanie
oficjalnie otwarta jeszcze w tym roku.



Chciałbym dodać jeszcze od siebie, że bardzo dobrze oceniam relacje Łomianek z Warszawą i
sąsiednimi gminami. Mam nadzieję, że jeszcze w tym roku powstaną światła na skrzyżowaniu Pułkowa
/ Parkowa (Dziwożony), co zdecydowanie poprawi bezpieczeństwo i przejazd kierowcom - 
mieszkańcom Burakowa.
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